
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 

2023.GADA 21.SEPTEMBRIS 

PROTOKOLS NR. 12 
 

Sēde sasaukta: 21.09.2023. 

Sēdi atklāj: 21.09.2023. plkst.09:02:02 

Sēdi slēdz: 21.09.2023. plkst.12:44:30 
 

Sēdē piedalās: Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Ella Frīdvalde-Andersone, Juris Žagars 
 

Piedalās: Laimis Šāvējs, Andris Mhaļovs, Atis Egliņš-Eglītis, Elīna Stapulone (domes deputāti);  

Juris Pētersons, Cēsu novada Priekuļu apvienības pārvaldes Īpašumu apsaimniekošanas dienesta 
vadītājs; Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Egils Kurpnieks, 
Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks, Aigars Ķerpe, Īpašumu 
apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks, Līga Bukovska, pašvaldības 
izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes 
juriste, Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste, Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja, 
Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes 
vadītāja, Inita Jansone, Juridiskās pārvaldes juriste, Irita Ozola, Administrācijas biroja vadītāja; 
Elita Eglīte,  Amatas apvienības pārvaldes vadītāja, Irēna Suipe, Būvvaldes vadītājas vietniece, 
Madara Lasmane, p/a “Cēsu novada tūrisma attīstības aģentūra” direktore, Ilze Mickeviča, Cēsu 
pilsētas iedzīvotāja; Sigita Zvirbule, Juridiskās pārvaldes vadītāja; Valdis Tirzmalis, Juridiskās 
pārvaldes vadītājas vietnieks. 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Cēsu novada Centrālās administrācijas un pašvaldības aģentūras “Cēsu novada 

tūrisma attīstības aģentūra” reorganizāciju 

 2.  Par Cēsu pilsētas ielu uzturēšanas klašu noteikšanu 

 3.  Par Cēsu novada Vaives pagasta ielu un autoceļu uzturēšanas klašu noteikšanu 

 4.  Par publiskas autostāvvietas ierīkošanu īpašumā Raiņa ielā 30, Cēsis, Cēsu novads 
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 5.  Par nekustamā īpašuma daļas Rīgas ielā 7, Cēsīs, Cēsu novadā, nodošanu  bezatlīdzības 

lietošanā 

 6.  Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. 19, Nākotnes ielā 10, Rīdzenē, Vaives pagastā, 

Cēsu novadā nodošanu valstij 

 7.  Par zemes vienību Rekšņu purvā, Liepas pagastā, Cēsu novadā, nodošanu valdījumā AS 

"Latvijas valsts meži” 

 8.  Par konkursa "Gada būve Cēsu novadā" konkursa nolikuma apstiprināšanu 

 9.  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par vidi 

degradējošu, sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju apzināšanas komisijas 

izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu” 

 10.  Par bioreģiona izveidi Gaujas nacionālajā parkā 

 11.  Par azartspēļu tiesisko regulējumu Cēsu pilsētā 

 12.  Par Cēsu novada pašvaldības Amatas  apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klasēm 

ziemas sezonā  

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par Cēsu novada Centrālās administrācijas un pašvaldības aģentūras “Cēsu 

novada tūrisma attīstības aģentūra” reorganizāciju 

2  Par Cēsu pilsētas ielu uzturēšanas klašu noteikšanu 

3  Par Cēsu novada Vaives pagasta ielu un autoceļu uzturēšanas klašu 

noteikšanu 

4  Par publiskas autostāvvietas ierīkošanu īpašumā Raiņa ielā 30, Cēsis, Cēsu 

novads 

5  Par nekustamā īpašuma daļas Rīgas ielā 7, Cēsīs, Cēsu novadā, nodošanu  

bezatlīdzības lietošanā 

6  Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. 19, Nākotnes ielā 10, Rīdzenē, 

Vaives pagastā, Cēsu novadā nodošanu valstij 

7  Par zemes vienību Rekšņu purvā, Liepas pagastā, Cēsu novadā, nodošanu 

valdījumā AS "Latvijas valsts meži” 

8  Par konkursa "Gada būve Cēsu novadā" konkursa nolikuma apstiprināšanu 

9  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par 

vidi degradējošu, sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju 

apzināšanas komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu” 
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10  Par bioreģiona izveidi Gaujas nacionālajā parkā 

11  Par azartspēļu tiesisko regulējumu Cēsu pilsētā 

12  Par Cēsu novada pašvaldības Amatas  apvienības pārvaldes autoceļu 

uzturēšanas klasēm ziemas sezonā  

 

1. 
Par Cēsu novada Centrālās administrācijas un pašvaldības aģentūras “Cēsu novada tūrisma 

attīstības aģentūra” reorganizāciju 

Ziņo:  Madara LASMANE, p/a “Cēsu novada tūrisma attīstības aģentūra” direktore 

 

Izsakās Andris Melbārdis, Hardijs VENTS, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Andris Mihaļovs, 

Indriķis Putniņš, Jānis Ķipurs, Laimis Šāvējs, Ilze Mickaviča. 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

Cēsu novada Centrālās administrācijas un pašvaldības aģentūras “Cēsu novada tūrisma 

attīstības aģentūra” reorganizāciju” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu 

komitejas sēdē 

Līdz Finanšu komitejas sēdei iesniegt struktūras organizatorisko shēmu un darba plānu 

 

2. 
Par Cēsu pilsētas ielu uzturēšanas klašu noteikšanu 

Ziņo:  Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietn. komunālajos 

jautājumos 

 

Izsakās Andris Mihaļovs 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

Cēsu pilsētas ielu uzturēšanas klašu noteikšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

05.10.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

3. 
Par Cēsu novada Vaives pagasta ielu un autoceļu uzturēšanas klašu noteikšanu 

Ziņo:  Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietn. komunālajos 

jautājumos 

 

 

Izsakās Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Andris Melbārdis, Andris Mihaļovs, 

Laimis Šāvējs, Līga Bukovska, Baiba Eglīte, Vladimirs Kalandārovs. 

Pēc balsojuma rezultātiem 5 - par (Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-

Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav, 2 - atturas (Andris Melbārdis , Jānis Kārkliņš), lēmums “Par 
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Cēsu novada Vaives pagasta ielu un autoceļu uzturēšanas klašu noteikšanu” pieņemts un tiek 

virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

4. 
Par Cēsu novada pašvaldības Amatas  apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klasēm 

ziemas sezonā  

Ziņo:  Elita Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja 

 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

Cēsu novada pašvaldības Amatas  apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klasēm ziemas 

sezonā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

5. 
Par publiskas autostāvvietas ierīkošanu īpašumā Raiņa ielā 30, Cēsis, Cēsu novads 

Ziņo:  Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietn. komunālajos 

jautājumos 

 

 

Izsakās Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Andris Mihaļovs, Vladimirs 

Kalandārovs. 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: 

1. Atlikt jautājuma izskatīšanu. 

2. Veikt tehnisko apsekojumu konstrukciju slodžu izbūvei. 

3. Pēc tehniskā apsekojuma atzinuma saņemšanas, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei 

sagatavot ziņojumu un atgriezties Uzņēmējdarbības un attīstības komitejā pie 

jautājuma izskatīšanas. 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma daļas Rīgas ielā 7, Cēsīs, Cēsu novadā, nodošanu  bezatlīdzības 

lietošanā 

Ziņo:  Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietn. komunālajos 

jautājumos 

 

 

Izsakās Andris Mihaļovs, Elīna Stapulone, Vladimirs Kalandārovs. 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 
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nekustamā īpašuma daļas Rīgas ielā 7, Cēsīs, Cēsu novadā, nodošanu  bezatlīdzības lietošanā” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. 19, Nākotnes ielā 10, Rīdzenē, Vaives pagastā, Cēsu 

novadā nodošanu valstij 

Ziņo:  Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietn. komunālajos 

jautājumos 

 

 

Izsakās Hardijs VENTS, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Andris Melbārdis , Indriķis Putniņš, 

Andris Mihaļovs, Vladimirs Kalandārovs. 

Pēc balsojuma rezultātiem 5 - par (Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Inese Suija-Markova, Jānis 

Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav, 2 - atturas (Andris Melbārdis , Indriķis Putniņš), lēmums “Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. 19, Nākotnes ielā 10, Rīdzenē, Vaives pagastā, Cēsu novadā 

nodošanu valstij” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 
 

8. 
Par zemes vienību Rekšņu purvā, Liepas pagastā, Cēsu novadā, nodošanu valdījumā AS 

"Latvijas valsts meži” 

Ziņo:  Juris Pētersons, Cēsu novada Priekuļu apvienības pārvaldes Īpašumu apsaimniekošanas 

dienesta vadītājs 

 

Izsakās Hardijs VENTS, Inese Suija-Markova. 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

zemes vienību Rekšņu purvā, Liepas pagastā, Cēsu novadā, nodošanu valdījumā AS "Latvijas 

valsts meži” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 12.10.2023. domes sēdē 

Lēmuma projektu saskaņot ar Juridiskās pārvaldes juristu. 

 

Sēdes vadītājs pasludina pārtraukumu  no plkst. 11.10 līdz plkst. 11.30 

 

9. 
Par konkursa "Gada būve Cēsu novadā" konkursa nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo:  Irēna Suipe, Būvvalsdes vadītājas vietniece 

 

Izsakās Andris Melbārdis , Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 
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konkursa "Gada būve Cēsu novadā" konkursa nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek 

virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz Finanšu komitejai Būvvaldei precizēt naudas balvas sadalījumu. 

 

10. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par vidi degradējošu, 

sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju apzināšanas komisijas izveidošanu un 

nolikuma apstiprināšanu” 

Ziņo:  Irēna Suipe, Būvvaldes vadītājas vietniece 

 

 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

grozījumiem Cēsu novada domes 2022. gada 11. augusta lēmumā “Par vidi degradējošu, 

sagruvušu vai cilvēku drošību apdraudošu būvju apzināšanas komisijas izveidošanu un 

nolikuma apstiprināšanu” pieņemts tiek virzīts izskatīšanai 12.10.2023. domes sēdē 

 

11. 
Par bioreģiona izveidi Gaujas nacionālajā parkā 

Ziņo:  Inese Suija-Markova, Domes priekšsēdētāja vietniece 

 

Izsakās Hardijs Vents, Andris Melbārdis. 

Noklausoties Ineses Suijas-Markovas ziņojumu un prezentāciju, deputāti vienojas par sekojošo: 

1. Informāciju pieņemt zināšanai. 

2. Uz domes sēdi 12.10.2023. sagatavot lēmumu par pašvaldības iesaistīšanos projektā “Par 

bioreģiona izveidi Gaujas nacionālajā parkā”. 

 

12. 
Par azartspēļu tiesisko regulējumu Cēsu pilsētā 

Ziņo: Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Valdis Tirzmalis, Andris Mihaļovs, Atis Egliņš-Eglītis. 

Noklausoties Daces Eihenbaumas un Valda Tirzmaļa sniegto informāciju, deputāti vienojas par 

sekojošo: 

1. Izveidot darba grupu Saistošo noteikumu izstrādei, kura izvērtētu azartspēļu ietekmi uz 

iedzīvotājiem, to atrašanās vietu un kaitīguma ietekmi. 

2. Rosināt darba grupā piedalīties Cēsu novada domes deputātu. 

3. Uz Finanšu komiteju 05.10.2023. sagatavot lēmumu par darba grupas izveidi. 
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Sēdi vadīja  

Komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

 

Raunas iela 4, Cēsis 21.09.2023. 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


